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Abstract (en)
[origin: US4867387A] An apparatus for rolling or winding up a web of material with a driven supporting roll on which one or more winding rolls
contact during the winding process and with a plurality of press rolls pressable on the circumference of one of the winding rolls which are mounted
substantially parallel to the supporting roll axis on an end of at least one upwardly pivoting lever mounted laterally adjacent the supporting roll. The
press roll pairs are each mounted on the end of a pivoting lever and their rotation axes are movable about one axis substantially parallel to the
longitudinal direction of the pivoting lever. Advantageously the press roll pair is also supported movable about a third axis which is approximately
perpendicular to the longitudinal shaft of the pivoting lever and extends perpendicular to the rotation axes. Also the pivoting lever can be variable in
its length.

Abstract (de)
Eine Vorrichtung zum Aufwickeln einer Materialbahn mit einer angetriebenen Stützwalze (2), auf der eine oder mehrere Wickelrollen (28)
während des Aufwickelns aufliegen, und mit an den Umfang einer Wickelrolle andrückbaren Druckrollen (13), die jeweils paarweise parallel zur
Stützwalzenachse am Ende von hochschwenkbaren, seitlich neben der Stützwalze (2) befestigten Hebeln (11) gelagert sind, weist Druckrollenpaare
(13) auf, deren Drehachsen am zugehörigen Schwenkhebel (1) um eine Achse in etwa parallel zur Längsrichtung des Schwenkhebels beweglich
gelagert sind. Bei einer bevorzugten Ausführungsform sind die Drehachsen eines Druckrollenpaares (13) zusätzlich um eine Achse (25) beweglich
gelagert, die annähernd senkrecht zur Längsrichtung des Schwenkhebels (11) und senkrecht zu den Drehachsen verläuft, und der Schwenkhebel
(11) ist in seiner Länge veränderbar.
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